
Skärets intresseförening  
Protokoll styrelsemöte 2024-03-25 
Plats: Via Teams. 
Närvarande: Ann-Sofi Aru, Sven Klevefors, Tor Skärby, Joakim Gripenmark, Karin Östlund, 
Ditte Johnsen, Jesper Gill Hansson, Helena Brodén och Anders Ek.  

 
 

1. Ordförande Ann-Sofi Aru hälsade alla välkomna till styrelsemöte via Teams. 
Föregående mötesprotokoll daterat 23-10-31 gicks igenom och godkändes. 
 

2. Karin Östlund valdes till sekreterare och till justeringsman valdes Ann-Sofi Aru. 
 

3. Ekonomi och medlemmar. Kassör Sven Klevefors säger att föreningen, som har cirka 
168 medlemmar, beräknas att gå lite minus (cirka 6 000 kronor) under 2024. För 
närvarande finns där 10 000 kronor i obetalda medlemsavgifter. Påminnelse? 
Stadgarna fastslår att de som inte betalar medlemsavgiften åker per automatik ut ur 
intresseföreningen. Bastuavgiften har dragit in cirka 11 000 - 12 000 kronor, men det 
är färre antal personer som bastar nu jämfört med 2023. Grön kvalitetsturism betalar 
gräsklippning 2-3 ggr under våren samt reparationen av flotten och soldäcket. 
Intresseföreningen har inte debiterat ut några sponsoravgifter ännu. Sedan tidigare 
finns Per Alberius, Optica (Anders Fejne), Lars Linderot med Poseidon och Flickorna 
Lundgren, dessa är något osäkra och Sven stämmer av med dem, samt Ann-Sofi Aru 
och Competensum AB. Fler sponsorer? Förslag mottas tacksamt! 
 

4. Grönområden och röjning. Vårens röjning genomförs långfredagen 29 mars kl. 10 
inkl. korvgrillning 12.30. Anders Ek meddelar att det hela känns hanterbart, fokus på 
tre ställen. Öster om byn längst bort mot strandängen. Vid Sjöstensbrygga. Flera 
rishögar runt Grytvägen som ska eldas. Mats Fejne har ett önskemål om att de 
fastighetsägare gränsande till Astas ängar bör röja nedanför sina tomter. 
Länsstyrelsen kommer förhoppningsvis med ett arbetslag för att röja ris mot 
Svanshall. Olof Jannesson ansvarar för renovering av soldäcket, Joakim Gripenmark 
m.fl. är behjälpliga. Badstegen ska lyftas ner. Att fräscha upp träsofforna blir nästa 
års projekt. Korvgrillningen tar Jesper Gill hand om. Anders Ek rullar fram sin grill.  
 

 
5. Ungdoms- och trivselaktiviteter 2024 

• Kajaker – uthyrning. Tor, inget nytt under solen. Sven fixar schema. 

• Seglarskola. Ditte meddelade att Tim, seglarkollointruktör, kommer att ta 
hand om seglarskolan under vecka 30. Delinstruktörer finns att tillgå 

• Sjöboden. Kan Johanna fortsätta vara ansvarig? Karin kollar. 
Dispositionsrätten gällande gamla Dasset – här får Sven i uppdrag att skriva 
avtal med hamnföreningen. En båtmotor till båten Knut finns på plats. 
Hänglås med kod - Joakim fixar. Samma kod som Sjöboden: 1948. 

• Tvåkronan. Inget att rapportera. 

• Bastun: önskemål om nytt bastuaggregat som ger bättre värme, medel finns 
på cirka 27 000 kronor. Badstege året runt har diskuterats. Göran Nilsson 
inkopplad. Sven har rådgjort med en revisor, och det bästa är att frågan om 



den permanenta badstegen tas som ett separat projekt. Vi har fått besked att 
Gripen går in med 41 250, offerten är på 55 000, vilket gör att Skärets 
intresseförening då står för resterande summa: 13 750. 
 
Styrelsen beslutade att genomföra projektet med en permanent badstege 
enligt ovan, om inte det faktum att badstegen har lossat förändrar 
kostnadsbilden för projektet avsevärt. 
 

• Hamnfesten lördagen den 27/7. Jesper Gill meddelar att bandet Görans Mix 
är bokat. 15 nya bockar till borden kommer att beställas. Vagnen är inköpt. 
Det finns en traktorförare säger Anders Ek. Jesper kommer att mejla till de 
som var ansvariga från förra året. 

• Skäret ruset onsdag 24/7. Johan Skärskog ansvarar.  

• Silviakannan 28/7. Lars Öberg? Jesper kollar med honom och återkommer. 

• Skäret closed torsdag 1/8. Vem ansvarar? Björn Ingemansson? Helena kollar. 

• Övrigt. Badflotten. Anders Ek säger att den är tung att hantera. Finns det något 
att rulla den på. Båtvagnen? Kollar fredag vid röjningen. 

 
6. Information skaret.nu och Facebook. Helena rapporterar att Nyhetsbreven når ut 

bra, 80 % har läst dessa. Ny plattform för hemsidan, mer mobilvänlig. Nyhetsbreven 
på finns också FB. 

 
7. Vision Skäret, rapport från visionsgruppen som består av Ditte, Tor och Ann-Sofi. En 

vision finns som rör fotbollsplanen, hamnen och Sjöstens brygga. Fler sittplatser vid 
hamnen. Solbänkar (se Kvickbadet) är ett alternativ. Rundvandring med styrelsen – 
att göra det trivsammare. Piren och hamnbassängen, kan detta område göras om? 
Möjligt att en landskapsarkitekt (Ditte känner någon) tittar. Sjöstens brygga. 
Soldäcket kommer att vara kvar, men inte utökas. Badstegen - ett värde att bada året 
runt. Styrelsen föreslår, som en punkt vid intresseföreningens årsmöte, att badstegen 
blir permanent. Ny stege till flotten är inköpt. Visionsgruppen tittar på kostnad för 
solbänkar. Kan Grön kvalitetsturism vara med och dela kostnad? Man kan söka 
pengar i efterhand säger Sven. Tor tog upp en ny fråga: Bajamaja där vågsurfarna 
håller till. Underhåll och kostnad? Hyra? Tor kollar med kommunen. Anders kollar 
med Länsstyrelsen.  
 
Nominering Skäretfågeln. Valberedningen tar fram förslag. 
 

 
8. Nästa möte. Nästa styrelsemöte 23/6 kl. 15-17. Årsmöte 14 juli kl. 10 

 
 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
 
Karin Östlund   Ann-Sofi Aru 


